
KAJ JE Z UMETNIM DRSALIŠČEM?
Gradnja umetnega drsališča v Zalogu se vleče že ndkaj let. Po krajevnih skupnostih, med občani in v

organih občinske skupščine se večkrat nepoučeno razpravlja o delu tega objekta. To in pa dejstvo, da
se bo zaradi zavlačevanja gradnje pričela na objektu delati škoda, je napotilo gradbeni odbor, da
pismeno obvesti vse krajevne forume, občinsko skupščino, sklad za financiranje družbenega standarda
in druge odgovorne dejavnike o poteku gradnje in o problemih, ki nastajajo v zvezi s tem.

Ideja o gradnji umetnega drsališča
na Vevčah je tlela dolgo vrsto let,
vendai je postala uiesničljiva ob iz-
gradnji hladilnice v Zalogu in ob dej-
stvu, da razpolaga hladilnica s pro-
stimi kapacitetami v zimskem času.
Vse je ostalo pri idejah do leta
1967, ko je hokejski klub Slavija
sprožil postopek za gradnjo tega
objekta. Avgusta 1. 1967 je bil usta-
novljen gradbeni odbor, sestavljen iz
predstavnikov krajevne skupnosti
Zalog, HK Slavija ,in še nekaterih
športnih delavcev.

Prva naloga giadbenega odbora je
bila preskrbeti potrebno dokumen-
tacijo, izdelati vrstni ted gradnje
športnega paika in zagotoviti oziro-
ma rezerviiati potrebna zemljišča.

Vsi ktajevni forumi so soglašali,
naj umetno drsališče predstavlja
osrednji množični rekreacijski ob-
jekt vzhodnega dela občine Moste-
Polje in pa - seveda glede na to, da
je to predvsem zimski objekt —
osrednji zimski športni objekt v
občini.

Glavni namen drsališča je torej
zagotoviti množično rekreacijo ob-
čanov. Poleg tega naj bi se na njem
razvijali zimski drsalni športi, in
sicer hokej, umetno drsanje in keg-
ljanje na ledu. Objekt naj bi uporab-
jjala tudi šolska mladina za redni
telesnovzgojni pouk.

Sklad za financiranje razvoja
družbenega standarda je leta 1968
uvrstil-gradnjo umetnega disališča
med svoje prioritetne gradnje. Ta
program je sprejela tudi občinska
skupščina.

S temi sredstvi bi lahko v letu
1968 usposobili ledeno ploskev brez
gaiderob, tribun in drugih pomož-
nih prostorov.

Ker je bilo pričakovati, da bo
sklad v letu 1969 lahko zagotovil
potrebna sredstva, se je gradbeni
odbor odločil, da že v letu 1968
prične z giadnjo in sicer s sredstvi,
ki so bila na razpolago.

Leta 1969 pa so pričeli s siedstvi
graditi kopališče na Kodeljevem in
je tako gradnja umetnega drsališča v
Zalogu zastala.

Gradbeni odbor si je v teh letih
na vse načine prizadeval nadaljevati
z gradnjo drsališča, vendar je kmalu
postalo jasno, da se brez sredstev ne
bo dalo veliko naiediti. V tem času
je sklad prispeval še nekaj sredstev,

del pa je prispevala Papiinica Vevče.
Ta sredstva so zadostovala za grad-
njo pive faze umetnega drsališča.

Poleg tega je sklad novembra 1.
1971 nakazal na žiro račun gradbe-
ne^a odbora še 600.000 dinarjev kot
dotacijo, odobreno v letu 1971.

Ob tem je treba ugotoviti, dako-
likor dlje tiaja gradnja, toliko bolj se
gradnja podiaži in toliko bolj je na
koncu presežena ptedračunska inve-
sticijska vsota. To je splošno znan
jugoslovanski problem, ki ga je ob-
čutil tudi naš sklad za financiranje
družbenega standaida ob financi-
ranju kopališča Kodeljevo.

Ob tem nam je lahko razumljivo,
da so se cene za gradnjo drsališča od-
Ieta 1967 3 do 3Jcrat povečale.

Dne 22. 1. 1971 smo predložili
načrt za usposobitev drsališča in
prediačun y znesku 1,415.200 di-
narjev.

S temi sredstvi bi v letu 1971
usposobili umetno ploskev.

Letos, 5. 1. 1972, je Projekt
Ljubljana - inž. Marjan Božič do-
stavil prediačun za dokončanje
drsališča v znesku 2,870.000 dinai-
jev.

V obiazložitvi finančnega načrta
sklada za financiranje razvoja druž-
benega standarda za leto 1972 bere-
mo:

,,V letu 1972 bo najvaznejša na-
loga sklada, da uiesniči želje in do-
govore delovnih organizacij o grad-
nji pokrite športne dvorane na
Kodeljevem. Če želimo še naprej go-
jiti in razvijati nekatere športne de-
javnosti, kot so košarka, rokomet,
odbojka, namizni tenis in druge po-
dobne športe, se moramo nujno lo-
titi gradnje predvidene dvorane.
Pomanjkanje take dvorane je tudi
vzrok za delno stagnacijo teh zvrsti
športa. Zaradi tekmovanja klubov v
dvoranah zunaj naše občine ali celo
zunaj Ljubljane ni prave in pristne
povezave s športniki in občani, kai
kvanio vpliva na nadaljnji razvoj
športa v naši bočini."

Te besede so vsekakor na mestu
in z vsem srcem podpiiamo to ute-
meljitev. Vendar pa ne moremo
mimo dejstva, da prav ta ugotovitev
ptedvsem velja tudi za hokejski
šport v naši občini.

Moramo namreč upoštevati, da
deluje v naši občini hokejski šport,

oiganiziian v športnem društvu, že
23 let. V tem času so hokejisti več
kot 10-krat osvojili naslov članskega
prvaka Slovenije v hokeju in večkrat
naslov piladinskega prvaka Slovenije
v hokeju in večkrat naslov mladin-
skega prvaka Slovenije. Leta 1964
so miadinci osvojili dižavno prven-
stvo, člansko moštvo pa že peto leto
zapored nastopa v 1. zvezni hokejski
ligi. V letu 1971 so hokejisti dosegli
4. mesto na državnem prvenstvu,
kar je vsekakor eden največjih uspe-
hov športa v naši občini. Ob tem je
treba vedeti, da hokejisti že peto
leto treniiajo in igiajo 'pod zelo
težkimi pogoji v dvorani Tivoli.

Gradbeni odbor je vseskozi menil,
da je treba gradnjo drsališča povezo-
vati tudi z uspehi hokejskega športa
v naši občini, kajti kljub temu, da je
objekt namenjen predvsem mno-
žični rekieaciji, naj bi objekt služil
tudi športu na neki kvalitetni ravni,
ki daje privlačnost objektu in širi
krog zainteiesiranih.

Gradbeni odboi ugotavlja. & bi
prestavitev gradnje za leto dni imela
za posledico:

1. verjetno dokončno ustavitev
del na dtsališču, ker je pri stalnem
višanju cen iluzorno pričakovati, da
bi v naslednjih letih našli sredstva za
dokončanje gradnje;

2. prenehanje dejavnosti hokej-
skega športa v naši občini, ker pod
takimi pogoji klub ne more več de-
lovatL

Ce občinska skupščina sodi, da je
gradbeni odbor kakorkoli kriv za na-
stali položaj, je pripravljen odsto-
piti; to pa bo moral storiti tudi v
primeru, če ne bodo zagotovljena
sredstva za nadaijevanje giadnje.
Gradbeni odbor ne more nase pre-
vzeti odgovomosti, da bodo prene-
hale dejavnosti, ki so že visto let v
občini in za kateie smo se vsi dogo-
vorili, da jih bomo gojili.

Ostaja predlog, naj bi sklad za
financiranje razvoja družbenega
standarda imenoval komisijo, ki bi
skupaj z giadbenim odboiom in pro-
jektantom ugotovila, katera mini-
malna sredstva so potrebna za to, da
bi objekt začel služiti svojemu na-
menu.

Apeliramo na vse odgovome orga-
ne, da predvsem upoštevajo že spre-
jete programe in sklepe v preteklih
letih in da s skupnimi močmi naj-
demo zadovoljivo rešitev.


